
Referat fra generalforsamling i ejerlav M1 d. 20. marts 2023 

Alle husstande var repræsenteret på generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent (og referent). 

Der blev ikke valgt en dirigent. Referent var Annemette, nr. 84. 

 

2. Bestyrelsens/Formandens beretning. 

Der har ikke været henvendelser fra den store grundejerforening, og der har 

ikke været indkaldt til møder. Der var derfor intet at berette.  

Formandens beretning blev derefter godkendt. 

 

3. Fremlæggelse af revideret årsrapport til godkendelse. 

Kassebeholdning ved årets start var kr. 34.413,95. Der er modtaget kontingent 

fra alle husstande, hvorefter der er blevet betalt kontingent til den store 

grundejerforening og renter til banken. Desuden har der været udgifter primært 

til vejfest og flag. Dette fører til kassebeholdning ved årets udgang på kr. 

34.307,15. Se vedlagt for detaljer 

Årsrapporten blev dermed godkendt 

 

4. Fastlæggelse af budget og fastlæggelse af medlemsbidragets størrelse for det 

kommende regnskabsår. 

Der var enighed om, at vejen formodentlig holder mindst 20 år endnu, og der 

er derfor ikke behov for at starte opbygning af en kassebeholdning til ny 

belægning. 

Kontingent for 2023 blev derfor fastsat til fortsat at være kr. 1.500 pr. 

husstand. 

 

5. Præsentation af medlemmer til bestyrelsen 

Morten (nr. 78), Kirstine (nr. 74) og Henrik Jepsen (nr. 84) blev alle genvalgt. 

Henrik fortsætter som kasserer. 

 

6. Præsentation af suppleanter 

Claus (nr. 76) blev genvalgt 

 

7. Valg af bestyrelsesformand 

Annemette (nr. 84) blev genvalgt 

 

8. Valg af revisor 

Generalforsamlingen vedtog enstemmigt, at revision ikke var nødvendig, 

grundet den simple natur af regnskabet. 

 

9. Eventuelle forslag fra bestyrelse eller medlemmer 

 



Martin (nr. 72) foreslog at vi afholder en påskefrokost. Generalforsamlingen 

syntes godt om ideen, men fandt at der ikke var tid nok til at arrangere.  

 

Annemette (nr. 84) foreslog at vi udskifter fødselsdagsflagene, da dem vi har, 

har vist sig ikke at tåle vand. Morten vil undersøge, om det er muligt at 

reklamere.  

 

Annemette (nr. 84) foreslog at vi beder om ikke at få vintersaltet på 

sidevejene. Dette skal koordineres med/besluttes af den store 

grundejerforening, og der var enighed om, at Annemette bringer det op dér. 

 

Sidst men ikke mindst vedtog vi at afholde vejfest. Festudvalget består i år af 

Martin (nr. 72), Morten (nr. 78), Philip (nr. 86) og Annemette (nr. 84), og de 

kan naturligvis indkalde hjælp efter behov. 

 

10.Eventuelt 

Der var ingen forslag/emner 

 

 

 


